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Geachte leden van de algemene vergadering,
cc. de contactfunctionarissen,

Donderdag 8 maart is dhr. Bovens, commissaris van de Koning/ Gouverneur in Limburg, 
bindend voorgedragen door het IPO bestuur als nieuwe voorzitter van de gezamenlijke 
provincies. De beoogde datum voor de overdracht is de IPO-bestuursvergadering van 12 
april. Met de op de informele AV van 13 februari aanwezige leden hebben we afgesproken 
dat de benoeming van de nieuwe voorzitter door de AV via een schriftelijke ronde kan 
plaatsvinden; voorafgegaan door een kennismakingsgesprek. We waarderen jullie 
medewerking in deze zeer. Zoals we jullie via de whats-app al hebben
geïnformeerd hebben we op basis van de agenda van de heer Bovens de datum van 5 april 
vastgelegd. 
De datum het kennismakingsgesprek is 5 april, van 13:30 tot 15:00, bij het IPO, 
Herengracht 23, in Den Haag. Hiervoor bent u allen van harte uitgenodigd. Procedureel is 
het dan mogelijk voor de aanwezige leden na het gesprek een terugkoppeling te delen met 
alle AV-leden, en wij zullen uiterlijk 7 april om 12.00 uur het IPO-bestuur informeren of de 
AV de benoeming van de heer Bovens heeft goedgekeurd. 
Wij vernemen graag of u bij het kennismakingsgesprek aanwezig kan zijn. We hebben al -
via de app - aanwezigheid van Aukelien Jellema, Jan Smit, Laurine Bonnewits en Teus 
Dorrepaal genoteerd. Heel fijn! 
Bijgaande treft u nog het verslag van de informele AV van 13 februari, alsmede conform 
afspraak het openbare verslag van de IPO-bestuursvergadering van 25-1.
De brief van de AV aan het IPO-bestuur over de nieuwe voorzitter hebben wij reeds 
gedeeld hebben met de heer Bovens.
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ALGEMENE VERGADERING IPO - Schriftelijk 


 


 


 


 


 


 


Datum : 5 april 2018 


Inlichtingen bij : Henry Meijdam/Hester Menninga 


Doorkiesnummer : 06 2890 1236 


Bijlagen : geen 


 


Onderwerp :  Voorstel tot goedkeuring van de bindende voordracht nieuwe voorzitter IPO, 


de gezamenlijke provincies  


 


 


 


Voorstel 


 


De Algemene Vergadering wordt voorgesteld de voordracht van het IPO-bestuur van de heer 


Bovens (commissaris van de Koning in Limburg/Gouverneur) als nieuwe voorzitter van de 


vereniging IPO, de gezamenlijke provincies, goed te keuren. 


 


 


Toelichting 


 


Conform artikel 10, lid 2 van de statuten van de vereniging IPO heeft het IPO-bestuur het recht 


om voor één zetel in het bestuur een bindende voordracht te doen met dien verstande dat bij 


voorkeur een commissaris van de Koning voor benoeming van deze zetel in aanmerking komt.  


 


Conform artikel 12, lid 1 bekleedt dit lid de functie van voorzitter. 


 


In navolging van de bespreking in het IPO-bestuur van 8 maart 2018, en op grond van het 


voorgaande legt het IPO-bestuur formeel de bindende voordracht van de heer Bovens 


(commissaris van de Koning in Limburg/Gouverneur) als voorzitter van de vereniging het IPO, 


de gezamenlijke provincies, aan de Algemene Vergadering voor. 


 


Op 5 april vindt de kennismaking van de leden van de Algemene Vergadering met de heer 


Bovens plaats.   


 








 
 


 


Openbaarverslag Vergadering IPO bestuur - 25 januari 2018 


 


De vergadering van het IPO bestuur vond 25 januari plaats op het terrein van de 


voormalige fosforfabriek Thermphos in Ritthem, Zeeland.   


 


Op de agenda stond de voordracht tot het benoemen van een nieuwe voorzitter van het 


IPO. De heer Remkes, die het voorzitterschap sinds het vertrek van mevrouw Bijleveld 


eind vorig jaar tijdelijk waarneemt, had aangegeven in het voorjaar van 2018 de 


voorzittershamer over te willen dragen. Met unanieme steun van de leden en adviseurs 


van het IPO-bestuur, wordt de Gouverneur van Limburg, de heer Bovens, in de volgende 


bestuursvergadering  voorgedragen als nieuwe voorzitter van het IPO. De voordracht zal 


ter bekrachtiging worden voorgelegd aan de Algemene Vergadering van het IPO.    


 


Voorts sprak het bestuur over de voortgang in het Interbestuurlijk Programma. Het Rijk, 


gemeenten, provincies en waterschappen spreken hierin af  hoe zij de komende jaren 


met elkaar willen samenwerken en  wat de belangrijkste gezamenlijke maatschappelijke 


opgaven zijn die – in ieder geval – gezamenlijk opgepakt zullen worden. De thema’s van 


het Interbestuurlijk Programma zijn o.a. klimaat, toekomstbestendig wonen, regionale 


economie als versneller, naar een vitaal platteland, goed openbaar bestuur in een 


veranderende samenleving, en het sociale domein.  


 


Andere dossiers die kort door het bestuur zijn aangestipt zijn de Omgevingswet, het 


proces rondom de nieuwe Planning & Control cyclus van de gezamenlijke provincies en 


het rapporteurschap van gedeputeerde Scheffer in het Comité van de Regio’s over 


duurzame mobiliteit.  








 


 


Beknopt verslag informele AV  
13 februari 2018, 14:30 Utrecht 


 


Aanwezige leden: 


Lucia van Milaan (Gl), Bouwien Rutten (Ov), Jan Smits (Dr), Teus Dorrepaal (Fr), Sjaak 


Simonse (Fl), Aukelien Jellema (NH), Harold van de Velde (Zl), Hans van Soest (Li) 


IPO:  


Henry Meijdam, Theo Hermsen, Jos Meijerink 


 


De heer Meijdam opent de vergadering en dankt de leden voor hun komst en geeft aan 


hen graag bij te praten op een viertal onderwerpen, te weten:  


1-Kadernota 2019 IPO 


2-Proces nieuwe voorzitter 


3-Interbestuurlijk programma 


4-Jaarcongres 2018 


 


 


1-Kadernota 


 


Doelstelling Kadernota 


De heer Meijdam geeft aan dat de kadernota alszodanig voor het IPO een nieuw product 


in de P&C-cyclus is. De nota fungeert enerzijds als inhoudelijke opmaat voor de thema’s 


die vanaf 2019 belangrijk zijn voor provincies en welke rol het IPO daarin kan en moet 


spelen. Anderzijds geeft de nota op hoofdlijnen de financiële kaders aan, gelijkoplopend 


met de begrotingcyclus van de provincies.   


 


Wat komt er in de kadernota te staan? 


In de kadernota worden 7 kerntaken benoemd, te weten  


- Duurzame ruimtelijke ontwikkeling, waaronder waterbeheer 


- Milieu, energie en klimaat ,  


- Vitaal Platteland, Natuurbeheer en Ontwikkeling Natuurgebieden,  


- Regionale Bereikbaarheid en Regionaal Openbaar Vervoer, 


- Regionale Economie,  


- Culturele Infrastructuur en Monumentenzorg,  


- Kwaliteit van het Openbaar Bestuur 


Naast de kerntaken is er in de kadernota ook ruimte voor de kerntaak overstijgende 


ontwikkelingen en thema’s (vlaggenschepen), bijvoorbeeld energietransitie, 


Deltawateren, klimaatadaptie, bestuurlijke samenwerking, de toekomst van het landelijk 


gebied, ontwikkelingen op de arbeidsmarkt, de leefbaarheidsagenda, de omgevingswet, 


opgaven op het gebied van cultuur en erfgoed en op het gebied van havens, bedrijven 


en hoofdnetwerken en opgaven op het gebied van economische innovatie. 


Voorts gaat de Kadernota in op werkgeverszaken, de financiële uitgangspunten en  


Bijstelling van de meerjarenraming aan de hand van de kadernota. 


 


De heer Meijdam meldt dat naast de reguliere route er voor het ophalen van input ook 


drie inloopsessies worden  georganiseerd (op 27 feb. in Den Bosch, op 6 maart in 


Utrecht en op 1 maart in Zwolle).  


 


De goedkeuring van de kadernota door de AV is voorzien op 24 mei. De AV leden worden 


voor die tijd nog nader geïnformeerd. 


 


De heer Simonse vraagt of de kaders van BIJ12 in deze nota geïntegreerd worden. De 


heer Meijdam geeft aan het proces van integratie gaande is. De verwachting is dat dat 


dit jaar nog niet volledig het geval zal zijn. 


 


De heer Dorrepaal vraagt tot welke datum de provincies input kunnen leveren op de  


kadernota. De heer Meijdam geeft aan dat dat redelijkerwijs nog tot zo’n 6 weken voor  







 


 


24 mei kan. 


 


2-Proces nieuwe voorzitter 


 


De heer Meijdam licht het proces om te komen tot een nieuwe voorzitter toe. De heer  


Remkes heeft een inventarisatieronde gedaan. Statutair dient de voorzitter idealiter een  


commissaris van de koning te zijn. Uit de ronde zijn een aantal kandidaten gekomen.  


Uiteindelijk is het bestuur tot een voorgenomen bindende voordracht gekomen van de 


heer Bovens, commissaris van de Koning van Limburg. Die voordracht vind plaats op de  


bestuuursvergadering van 8 maart.  


De benoeming van de nieuwe voorzitter is voorbehouden aan de AV. Idealiter geschiedt  


deze eerder dan de eerstvolgende formele vergadering van 24 mei. Er zijn dan drie 


opties: 


- Het beleggen van een extra formele AV 


- Een schriftelijke ronde 


- Door de aanwezige leden hangende formele besluitvorming akkoord op de 


voordracht geven 


De heer Meijdam geeft aan dat gezien niet elke provincie vertegenwoordigd is die laatste 


optie niet de voorkeur geniet, en stelt gezien de tijd een schriftelijke ronde voor, 


voorafgegaan door een kennismakingsgesprek. 


Mevrouw Jellema geeft aan zeker prijs te stellen op een kennismakingsgesprek. De heer 


Van de Velde vult daarbij aan dat de gezamenlijke brief van de leden van de AV aan de 


vorige voorzitter daarvoor een goede basis zou zijn. Het gesprek zou op korte termijn 


plaats moeten vinden. 


De heer Meijdam geeft aan dat dat gesprek georganiseerd gaat worden. Vermoedelijke 


plaats van handeling is Den Haag. 


 


 


3-Interbestuurlijk Programma 


 


De heer Meijdam licht de stand van zaken van het Interbestuurlijk Programma toe. 


Het IPO, de VNG de UvW en het Rijk onderhandelen om tot afspraken te komen over hoe 


de komende jaren de onderlinge verhoudingen te regelen en wat de belangrijkste 


gezamenlijke maatschappelijke opgaven zijn en hoe die vorm te geven. 


Voor de provincies nam een bestuurlijke kopgroep aan de onderhandelingen deel, naast 


voorzitter Johan Remkes bestaande uit Jan-Jacob van Dijk, Bert Pauli en Fleur Gräper-


van Koolwijk. Johan Osinga en Henry Meijdam zijn opdrachtnemer. 


 


Op het moment van vergaderen spant het er nog om of het akkoord er komt. 14 februari 


komt de regietafel bijeen. De heer Meijdam meldt dat het IPO in elk geval afspraak-


bereid en afspraak-klaar is. Nagenoeg elk thema dat vooraf als van provinciaal belang 


was aangemerkt is in het conceptprogramma terug te vinden. Die thema’s zijn: 


• Samen aan de slag voor het klimaat 


• Toekomstbestendig wonen 


• Regionale economie als versneller 


• Naar een vitaal platteland 


• Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving 


• Passende financiële verhoudingen 


• Overkoepelende thema’s (gebiedsgericht werken, NOVI en Europa) 


Bij de passende financiële verhoudingen merkt de heer Meijdam op dat het de 


provinciale inzet is geweest de autonomie over de besteding van het accres bij de staten 


te houden. Het Rijk opperde daarvan een deel te oormerken, gezien de stijging door 


uitbreiding van de grondslag ervan. De provincies houden echter vast aan de autonomie. 


 


De heer Simonse vraagt waar de controle op de gemaakte afspraken komt te liggen. De 


heer Meijdam geeft aan dat die bij de regietafel komt te liggen. Deze bestaat uit de 


voorzitters en directeuren van de koepelorganisaties en de leden van het kabinet. De 







 


 


heer Meijdam merkt daarbij wel op dat de teksten zoals deze er nu liggen eerder 


richtinggevend zijn en dat de nadere precisering van de afspraken nog plaats moet 


vinden.   


 


De heer Smits vraagt hoe het IBP zich verhoud tot het aanbod dat aan de informateur 


gedaan is. De heer Meijdam geeft aan veel van dat aanbod terug te vinden is in de 


teksten van het IBP. 


 


 


4-Jaarcongres 


 


De heer Meijdam meldt dat het IPO jaarcongres dit jaar op 11 en 12 oktober in Brussel 


plaats vindt. EU wet- en regelgeving raakt de provincies. Niet alleen op het gebied van 


fondsen maar denk ook aan grensoverschrijdende samenwerking en de interne markt. 


Het programma wordt inhoudelijk ingevuld aan de hand van een zestal provinciale 


speerpunten, te weten: 


- Regelgeving  


- Duurzame en slimme mobiliteit Europa  


- Energy union  


- Structuurfondsen / economie  


- Grensoverschrijdende samenwerking  


- Landbouw en natuur  


Het jaarcongres wordt een co-productie van provincies (GS en PS), IPO en onze 


Europese relaties in Brussel. De heer Hermsen geeft aan dat de ondermeer door de AV-


leden aangedragen statenleden binnenkort benaderd worden om nader vorm te geven 


aan het inhoudelijk programma. 


 


 


 


 


 







Email: 

Als laatste kunnen wij ons voorstellen dat er behoefte is op 5 april ook een inhoudelijk 
dossier informeel beet te pakken, wellicht het interbestuurlijk programma? Ook dat 
vernemen we graag als die behoefte - of een ander thema? - er is. De heer Meijdam zal ook 
(deels) aanwezig kunnen zijn op 5 april, hij zal ook jullie weer meenemen in de 
doorontwikkeling van het IPO en het IPO-bureau. 

Hartelijke groet,
Hester en Jos

Jos Meijerink
Interprovinciaal Overleg
Senior adviseur
Herengracht 23
2511EG Den Haag
Tel: +31615200254 

jmeijerink@ipo.nl

Naar een duurzaam Nederland: bekijk hier wat provincies in de praktijk doen op het gebied van de
energietransitie. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to
you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. IPO, the Association of the provinces of the
Netherlands, accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent to the electronic transmission of
messages.
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Openbaarverslag Vergadering IPO bestuur - 25 januari 2018 

De vergadering van het IPO bestuur vond 25 januari plaats op het terrein van de 

voormalige fosforfabriek Thermphos in Ritthem, Zeeland.   

Op de agenda stond de voordracht tot het benoemen van een nieuwe voorzitter van het 

IPO. De heer Remkes, die het voorzitterschap sinds het vertrek van mevrouw Bijleveld 

eind vorig jaar tijdelijk waarneemt, had aangegeven in het voorjaar van 2018 de 

voorzittershamer over te willen dragen. Met unanieme steun van de leden en adviseurs 

van het IPO-bestuur, wordt de Gouverneur van Limburg, de heer Bovens, in de volgende 

bestuursvergadering  voorgedragen als nieuwe voorzitter van het IPO. De voordracht zal 

ter bekrachtiging worden voorgelegd aan de Algemene Vergadering van het IPO.    

Voorts sprak het bestuur over de voortgang in het Interbestuurlijk Programma. Het Rijk, 

gemeenten, provincies en waterschappen spreken hierin af  hoe zij de komende jaren 

met elkaar willen samenwerken en  wat de belangrijkste gezamenlijke maatschappelijke 

opgaven zijn die – in ieder geval – gezamenlijk opgepakt zullen worden. De thema’s van 

het Interbestuurlijk Programma zijn o.a. klimaat, toekomstbestendig wonen, regionale 

economie als versneller, naar een vitaal platteland, goed openbaar bestuur in een 

veranderende samenleving, en het sociale domein.  

Andere dossiers die kort door het bestuur zijn aangestipt zijn de Omgevingswet, het 

proces rondom de nieuwe Planning & Control cyclus van de gezamenlijke provincies en 

het rapporteurschap van gedeputeerde Scheffer in het Comité van de Regio’s over 

duurzame mobiliteit.  



 

 

Beknopt verslag informele AV  
13 februari 2018, 14:30 Utrecht 

 

Aanwezige leden: 

Lucia van Milaan (Gl), Bouwien Rutten (Ov), Jan Smits (Dr), Teus Dorrepaal (Fr), Sjaak 

Simonse (Fl), Aukelien Jellema (NH), Harold van de Velde (Zl), Hans van Soest (Li) 

IPO:  

Henry Meijdam, Theo Hermsen, Jos Meijerink 

 

De heer Meijdam opent de vergadering en dankt de leden voor hun komst en geeft aan 

hen graag bij te praten op een viertal onderwerpen, te weten:  

1-Kadernota 2019 IPO 

2-Proces nieuwe voorzitter 

3-Interbestuurlijk programma 

4-Jaarcongres 2018 

 

 

1-Kadernota 

 

Doelstelling Kadernota 

De heer Meijdam geeft aan dat de kadernota alszodanig voor het IPO een nieuw product 

in de P&C-cyclus is. De nota fungeert enerzijds als inhoudelijke opmaat voor de thema’s 

die vanaf 2019 belangrijk zijn voor provincies en welke rol het IPO daarin kan en moet 

spelen. Anderzijds geeft de nota op hoofdlijnen de financiële kaders aan, gelijkoplopend 

met de begrotingcyclus van de provincies.   

 

Wat komt er in de kadernota te staan? 

In de kadernota worden 7 kerntaken benoemd, te weten  

- Duurzame ruimtelijke ontwikkeling, waaronder waterbeheer 

- Milieu, energie en klimaat ,  

- Vitaal Platteland, Natuurbeheer en Ontwikkeling Natuurgebieden,  

- Regionale Bereikbaarheid en Regionaal Openbaar Vervoer, 

- Regionale Economie,  

- Culturele Infrastructuur en Monumentenzorg,  

- Kwaliteit van het Openbaar Bestuur 

Naast de kerntaken is er in de kadernota ook ruimte voor de kerntaak overstijgende 

ontwikkelingen en thema’s (vlaggenschepen), bijvoorbeeld energietransitie, 

Deltawateren, klimaatadaptie, bestuurlijke samenwerking, de toekomst van het landelijk 

gebied, ontwikkelingen op de arbeidsmarkt, de leefbaarheidsagenda, de omgevingswet, 

opgaven op het gebied van cultuur en erfgoed en op het gebied van havens, bedrijven 

en hoofdnetwerken en opgaven op het gebied van economische innovatie. 

Voorts gaat de Kadernota in op werkgeverszaken, de financiële uitgangspunten en  

Bijstelling van de meerjarenraming aan de hand van de kadernota. 

 

De heer Meijdam meldt dat naast de reguliere route er voor het ophalen van input ook 

drie inloopsessies worden  georganiseerd (op 27 feb. in Den Bosch, op 6 maart in 

Utrecht en op 1 maart in Zwolle).  

 

De goedkeuring van de kadernota door de AV is voorzien op 24 mei. De AV leden worden 

voor die tijd nog nader geïnformeerd. 

 

De heer Simonse vraagt of de kaders van BIJ12 in deze nota geïntegreerd worden. De 

heer Meijdam geeft aan het proces van integratie gaande is. De verwachting is dat dat 

dit jaar nog niet volledig het geval zal zijn. 

 

De heer Dorrepaal vraagt tot welke datum de provincies input kunnen leveren op de  

kadernota. De heer Meijdam geeft aan dat dat redelijkerwijs nog tot zo’n 6 weken voor  



 

 

24 mei kan. 

 

2-Proces nieuwe voorzitter 

 

De heer Meijdam licht het proces om te komen tot een nieuwe voorzitter toe. De heer  

Remkes heeft een inventarisatieronde gedaan. Statutair dient de voorzitter idealiter een  

commissaris van de koning te zijn. Uit de ronde zijn een aantal kandidaten gekomen.  

Uiteindelijk is het bestuur tot een voorgenomen bindende voordracht gekomen van de 

heer Bovens, commissaris van de Koning van Limburg. Die voordracht vind plaats op de  

bestuuursvergadering van 8 maart.  

De benoeming van de nieuwe voorzitter is voorbehouden aan de AV. Idealiter geschiedt  

deze eerder dan de eerstvolgende formele vergadering van 24 mei. Er zijn dan drie 

opties: 

- Het beleggen van een extra formele AV 

- Een schriftelijke ronde 

- Door de aanwezige leden hangende formele besluitvorming akkoord op de 

voordracht geven 

De heer Meijdam geeft aan dat gezien niet elke provincie vertegenwoordigd is die laatste 

optie niet de voorkeur geniet, en stelt gezien de tijd een schriftelijke ronde voor, 

voorafgegaan door een kennismakingsgesprek. 

Mevrouw Jellema geeft aan zeker prijs te stellen op een kennismakingsgesprek. De heer 

Van de Velde vult daarbij aan dat de gezamenlijke brief van de leden van de AV aan de 

vorige voorzitter daarvoor een goede basis zou zijn. Het gesprek zou op korte termijn 

plaats moeten vinden. 

De heer Meijdam geeft aan dat dat gesprek georganiseerd gaat worden. Vermoedelijke 

plaats van handeling is Den Haag. 

 

 

3-Interbestuurlijk Programma 

 

De heer Meijdam licht de stand van zaken van het Interbestuurlijk Programma toe. 

Het IPO, de VNG de UvW en het Rijk onderhandelen om tot afspraken te komen over hoe 

de komende jaren de onderlinge verhoudingen te regelen en wat de belangrijkste 

gezamenlijke maatschappelijke opgaven zijn en hoe die vorm te geven. 

Voor de provincies nam een bestuurlijke kopgroep aan de onderhandelingen deel, naast 

voorzitter Johan Remkes bestaande uit Jan-Jacob van Dijk, Bert Pauli en Fleur Gräper-

van Koolwijk. Johan Osinga en Henry Meijdam zijn opdrachtnemer. 

 

Op het moment van vergaderen spant het er nog om of het akkoord er komt. 14 februari 

komt de regietafel bijeen. De heer Meijdam meldt dat het IPO in elk geval afspraak-

bereid en afspraak-klaar is. Nagenoeg elk thema dat vooraf als van provinciaal belang 

was aangemerkt is in het conceptprogramma terug te vinden. Die thema’s zijn: 

• Samen aan de slag voor het klimaat 

• Toekomstbestendig wonen 

• Regionale economie als versneller 

• Naar een vitaal platteland 

• Goed openbaar bestuur in een veranderende samenleving 

• Passende financiële verhoudingen 

• Overkoepelende thema’s (gebiedsgericht werken, NOVI en Europa) 

Bij de passende financiële verhoudingen merkt de heer Meijdam op dat het de 

provinciale inzet is geweest de autonomie over de besteding van het accres bij de staten 

te houden. Het Rijk opperde daarvan een deel te oormerken, gezien de stijging door 

uitbreiding van de grondslag ervan. De provincies houden echter vast aan de autonomie. 

 

De heer Simonse vraagt waar de controle op de gemaakte afspraken komt te liggen. De 

heer Meijdam geeft aan dat die bij de regietafel komt te liggen. Deze bestaat uit de 

voorzitters en directeuren van de koepelorganisaties en de leden van het kabinet. De 



 

 

heer Meijdam merkt daarbij wel op dat de teksten zoals deze er nu liggen eerder 

richtinggevend zijn en dat de nadere precisering van de afspraken nog plaats moet 

vinden.   

 

De heer Smits vraagt hoe het IBP zich verhoud tot het aanbod dat aan de informateur 

gedaan is. De heer Meijdam geeft aan veel van dat aanbod terug te vinden is in de 

teksten van het IBP. 

 

 

4-Jaarcongres 

 

De heer Meijdam meldt dat het IPO jaarcongres dit jaar op 11 en 12 oktober in Brussel 

plaats vindt. EU wet- en regelgeving raakt de provincies. Niet alleen op het gebied van 

fondsen maar denk ook aan grensoverschrijdende samenwerking en de interne markt. 

Het programma wordt inhoudelijk ingevuld aan de hand van een zestal provinciale 

speerpunten, te weten: 

- Regelgeving  

- Duurzame en slimme mobiliteit Europa  

- Energy union  

- Structuurfondsen / economie  

- Grensoverschrijdende samenwerking  

- Landbouw en natuur  

Het jaarcongres wordt een co-productie van provincies (GS en PS), IPO en onze 

Europese relaties in Brussel. De heer Hermsen geeft aan dat de ondermeer door de AV-

leden aangedragen statenleden binnenkort benaderd worden om nader vorm te geven 

aan het inhoudelijk programma. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
ALGEMENE VERGADERING IPO - Schriftelijk 

 

 

 

 

 

 

Datum : 5 april 2018 

Inlichtingen bij : Henry Meijdam/Hester Menninga 

Doorkiesnummer : 06 2890 1236 

Bijlagen : geen 

 

Onderwerp :  Voorstel tot goedkeuring van de bindende voordracht nieuwe voorzitter IPO, 

de gezamenlijke provincies  

 

 

 

Voorstel 

 

De Algemene Vergadering wordt voorgesteld de voordracht van het IPO-bestuur van de heer 

Bovens (commissaris van de Koning in Limburg/Gouverneur) als nieuwe voorzitter van de 

vereniging IPO, de gezamenlijke provincies, goed te keuren. 

 

 

Toelichting 

 

Conform artikel 10, lid 2 van de statuten van de vereniging IPO heeft het IPO-bestuur het recht 

om voor één zetel in het bestuur een bindende voordracht te doen met dien verstande dat bij 

voorkeur een commissaris van de Koning voor benoeming van deze zetel in aanmerking komt.  

 

Conform artikel 12, lid 1 bekleedt dit lid de functie van voorzitter. 

 

In navolging van de bespreking in het IPO-bestuur van 8 maart 2018, en op grond van het 

voorgaande legt het IPO-bestuur formeel de bindende voordracht van de heer Bovens 

(commissaris van de Koning in Limburg/Gouverneur) als voorzitter van de vereniging het IPO, 

de gezamenlijke provincies, aan de Algemene Vergadering voor. 

 

Op 5 april vindt de kennismaking van de leden van de Algemene Vergadering met de heer 

Bovens plaats.   

 




